
  

ARNA ROTARY KLUBB – MÅNEDSBREV   NOVEMBER 2021 

1.november 2021 
 I sin 3 minutter fortalte Tore Flatebø om en arbeidsreise til Modalen i 1970 for å montere tv-

omformere. Hjem igjen fikk de haik med en sandskøyte og denne reisen utover Osterfjorden i 

ettermiddagssol er blitt stående som en opplevelse for livet. 

PDG Arild gikk nøye gjennom Rotary sin organisering i distriktet og internasjonalt. 

Arna Rotaryklubb har hatt et prosjekt i Brasil. Men en videre utvikling av dette prosjektet er lagt på is 

i påvente av nye initiativ fra den lokale klubben i Brasil som vi har samarbeidet med. 

Arild gikk detaljert gjennom organiseringen i distrikt 2250 med distriktsråd, de seks 

assisterende guvernører og vedtektene. Hvis det er noe du lurer på, vil du finne svar på det i 

håndboken som er laget og i strategiplanen for distriktet.  

Komiteen for medlemskapsutvikling, der Lene og Arild er med fra vår klubb, sonderer mulighetene 

for å starte nye klubber, blant annet på Osterøy, Dale og Bømlo.  

På det internasjonale plan gikk Arild gjennom lovrådet og revolusjonsrådet.  

Kampen mot polio gjennom aksjonen Polio Plus, er snart vunnet. I det siste er det bare registrert ett 

tilfelle av polio i Afghanistan og ett tilfelle i Pakistan. 

Referent Audun 

 

8.november 2021 
<ingen referat> 

 

15.november 2021 
3 minutter ble holdt av Anne Britt Hauge, der hun fortalte om sin jobb som kreft koordinator i Alver 

kommune.  

Valg 
1. Valg av president Rotary året 2023-2024 

- Gunnvor Djønne ble valgt 

2. Valg av tre styremedlemmer for Rotary året 2022-2023 

a. Knut Remi Heimvik 

b. Siv Lekven 

c. Synnøve Tverlid 

3. Valg av revisor blir delegert til Styret 



  

Annen informasjon 
- 10.01.2022 blir det eldrefest 

- Styret har innvilget to permisjoner 

o Tore Thorsen 

o Kjersti Nordanger 

- Nytt medlem Espen Flataker vil bli tatt opp 22.02 

- Informasjon om PrePets, det vi må ha fokus på er rekruttering og klare å beholde 

medlemmer 

 

22.november 2021 
3 minutter ble holdt av Lars Hauge, han hadde for seg biltur med EL-bil, og dets utfordringer.  

- Nytt medlem 

o Ble tatt opp nytt medlem Espen Flataker, Halvar Mjelde presenterte 

- Siv Lekven hadde ett veldig interessant yrkesforedrag 

- Halvar Mjelde hadde gjennomgang av utdanningsmessen 

 

29.november.2021 
President Bjørn Hopland leia møtet. 

3 minuttar var ved Jon Heimset Tema: Høyesterett sitt vedtak om at vindturbinutbygging på Fosen 

var i strid med reineigarane sine rettar og må fjernast – og kva konsekvensar dette kan få. 

Dagens program: Status for arbeidet i komiteene. 

Medlemskapskomiteen 

Knut Remi orienterte om arbeidet dei har hatt så langt – gjennomføringa av jubileet – planlegging av 

lutefisk – blåturdatoen må truleg flyttast. 

Kommunikasjonskomiteen 

Ingen ting å melde så langt. 

Serviceprosjektkomiteen 

Eigentleg ingen ting å melde. 

TRF- komiteen / Arild D 

Kun eitt komitémøte så langt. Har kontakta klubben i Brasil i håp om å få noko i gang. Medlemmene i 

komiteen har fordelt oppgåver, men ingen ting å melde så langt. Klubben skal profilere seg på 

Øyrane på lørdag. 

AnneBritt: Klubben har bidrege med mirakel til Håpet og til Shelterboks 

Leif Harald Kvaale 

Referent 


